
 

Protokół nr 5/19 
z posiedzenia Komisji Sportu Turystyki i Rekreacji 

w dniu  16 kwietnia 2019 roku 
Na ogólną liczbę 9 członków Komisji w posiedzeniu wzięło udział  6 osoby zgodnie  
z listą obecności. 

W posiedzeniu nie uczestniczyli: 

- Radny Dariusz Domasiewicz 

- Radna Marianna Jóskowiak 

- Radny Mariusz Tarka 

Obrady otworzył i poprowadził Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski. 
Zapoznając się z listą obecności stwierdził prawomocność posiedzenia i powitał 
zebranych. Poprosił o uwagi do proponowanego porządku obrad.  

Komisja  nie wniosła uwag i wyniku głosowania jednogłośnie  5 głosami za przyjęła 
następujący porządek dzienny: 

1. Przyjęcie protokołu nr 4/19 z dnia  26 marca 2019 r. 
2. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Łomża za rok 2018  

w działach merytorycznie podległych komisji.- druk nr 115 
3. Informacja dotycząca stowarzyszeń, klubów sportowych (sekcje sportowe, ilość 

zawodników, instruktorzy, trenerzy, osiągnięte sukcesy, turnieje ogólnopolskie, 
międzynarodowe, ligi międzywojewódzkie).- druk nr 142 

4. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Ad. 1 

Przyjęcie protokołu nr 4/19 z dnia  26 marca 2019 r. 

Komisja przyjęła protokół nr 4/19 z dnia  26 marca 2019 r. bez uwag. 

Ad 2.  

Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Łomża za rok 2018  
w działach merytorycznie podległych komisji.- druk nr 115 

Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta przedstawiła sprawozdanie z wykonania 
budżetu Miasta Łomża za rok 2018 w działach merytorycznie podległych komisji  druk 
nr 115, w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski otworzył dyskusję. 

Komisja nie zgłosiła pytań. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zamknął dyskusję. 
Komisja w wyniku głosowania 5 głosami za, przy braku głosów przeciw i 1 
wstrzymującym się pozytywnie  zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu 
miasta za rok 2018 w działach merytorycznie podległych Komisji.   
Ad. 3.  
Informacja dotycząca stowarzyszeń, klubów sportowych (sekcje sportowe, ilość 



zawodników, instruktorzy, trenerzy, osiągnięte sukcesy, turnieje ogólnopolskie, 
międzynarodowe, ligi międzywojewódzkie). 

Informację dotyczącą stowarzyszeń, klubów sportowych (sekcje sportowe, ilość 
zawodników, instruktorzy, trenerzy, osiągnięte sukcesy, turnieje ogólnopolskie, 
międzynarodowe, ligi międzywojewódzkie) przedstawił Pan Józef Babiel – 
Podinspektor  Wydziału Kultury, Sportu i Inicjatyw Społecznych, zgodnie z drukiem nr 
142, w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  zwrócił uwagę, że była prośba 
Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  o wpisywanie obiektów, stadionu  
i większość wpisało stadion miejski. Zapytał  czy trenują za jakąś odpłatnością, jak to 
wygląda. 

Pan Józef Babiel – Podinspektor  Wydziału Kultury, Sportu i Inicjatyw Społecznych 
stwierdził, że zwracali się w ankiecie o podanie przede wszystkim obiektów 
treningowych. Były podawane również i koszty związane z organizacją jakichś tam 
rozgrywek i kluby, które złożyły ankiety wszystkie podały z jakiej bazy sportowej 
korzystają, nie tylko naszej miejskiej, ale tak jak np. Prefbet Śniadowo  
z Centralnego Ośrodka w Spale ileś razy do roku korzysta. Pokazuje to  jakie są to 
opłaty, pokazuje też gdzie i jakie koszty kluby ponoszą. Nie są to precyzyjne dane, ale 
rożnie podają kluby. Starali się tak jak klub podawały to zaprezentować. Pokazuje to 
hale sportową  SP9, która jest udostępniana na podstawie porozumień bezpłatnych, 
halę II LO, gdzie też na podstawie porozumień są to obniżone koszty.   

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   stwierdził, że rozumie, że poszły 
pisma do klubów i kluby odpowiedziały. 

Pan Józef Babiel – Podinspektor  Wydziału Kultury, Sportu i Inicjatyw Społecznych 
stwierdził, że opracowali ankietę i zwrócili się o informację do łomżyńskich klubów 
i stowarzyszeń sportowych w roku 2019. Jak radni będą rozważać raport o stanie 
miasta, bo taki dokument jest przygotowywany, to tam znajdą też porównanie roku 
2015 i 2019. Na podstawie tych ankiet, to pokaże jakiś tendencje, które są  
w finasowaniu sportu jak i ilości zawodników, którzy uprawiają poszczególne 
dyscypliny. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że ta informacja 
będzie wykładnikiem poprawiania, udoskonalania regulaminu przyznawania dotacji  
z budżetu miasta. 

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 

Ad.4 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Komisja nie zgłosiła  spraw w tym punkcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodniczący obrad 
zamknął posiedzenie komisji.  

     Przewodniczący Komisji 
                                                                      Sportu, Turystyki i Rekreacji 

Protokołowała:       

Izabela Jankiewicz       Andrzej Wojtkowski 


